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REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO: 06.05.2019 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00-19.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 18/32768 

DELTAGERE: 

Nadja Qureshi, Mathilde Schwartz, Gert Friis, Poul 
Erik Persson, Henriette Andersen, Eva Eilegaard, 
Kia Juul Vilhelmsen, Tina Eggert , Lars Hein, Nelly 
Goldbæk Louv, Kenza Brahimi, Jannie Ertman 
Jensen, Mette Larsson,Lillian Meilstrup og  
Susanne Frøkjær 

 

AFBUD: Emmily Kæmmer  

MØDENR.: 5 - 2019  

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt med den tilføjelse, at der skal laves en udtalelse til 

kommunalbestyrelsen omkring kortere skoledage. 

 

2. Godkendelse af referat nr. 4-2019 

Referatet blev godkendt. 

Ekstrapunkt : Der er lige vedtaget en lov, som giver skolerne mulighed for, at søge kommunalbestyrelsen om     

nedsat skoletid, på mellemtrinnet fra 33 til 31 timer og fra udskolingen fra 35 til 33 timer ugentligt.  

Det blev godkendt i skolebestyrelsen at skolen skal søge nedsat undervisningstid både på mellemtrin og 

udskoling.  

I skoleåret 2020-2021 skal der være 2 sproglektioner på 5. årgang og en billedkunstlektion på 6. årgang og 

en historielektion mere på 9. årgang. Der flyttes en idrætslektion fra mellemtrinnet og den lægges i 

udskolingen efter at faget er blevet prøvefag.  

  

3. Høringssvar til budget 2020: 

Budgettet er sendt til skolebestyrelsen. Budgettet er delvist elevtalsbestemt, og budgettet bliver lavet 

på baggrund af elevtallet i februar og september.  

Budgettet blev gennemgået,  hvad der blev brugt i 2018, hvad der er budgetteret med i 2019 og 

budgetforslaget til 2020. 

Der var ingen bemærkninger til budgettet udover, at vikarbudgettet er bekymrende lille og det blev 

derefter taget til efterretning. 

 

4. Orientering om AULA, den nye platform, som afløser Intra fra august 2019 

Alle landets skoler overgår til AULA i august 2019 og fra 2020 kommer alle SFOer med. Det betyder 

én indgang for forældrene uanset hvor mange børn man har på skolen. 

Der er lige nu kurser for dem der skal være superbrugere blandt personalet. 

Der kommer information ud i midten af juni måned, og igen i august hvor det går i luften. 

Skottegårdsskolen er godt med i forløbet. 
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5. Tobaksfri skoletid 

Børn og Skoleudvalget har besluttet, at der indføres tobaksfri skoletid i Tårnby kommune fra august 

2019. 

Skolebestyrelsen tilsluttede sig MED udvalgets forslag og emnet skal tages op på skoleårets første 

forældremøder. 

Skolebestyrelsens forældrerepræsentanter opfordrede kommunalbestyrelsen til at indføre rygefri 

arbejdsdage for alle medarbejderne. 

 

6. Princip for klassedannelse 

Princippet blev ikke ændret. OBS på, at de nye 0. klasser kan få en forklaring ved evt. henvendelse 

om hvilke overvejelser der ligger til grund for klassevalget.  

 

7. Princip for klassesammenlægning eller klassedeling 

Princippet blev ikke ændret.  

 

8. Princip for skemalægning 

Princippet fortsætter uændret. 

 

9. Forslag til årshjul 

Det foreslås, at SFOen kommer på årshjulet 2 gange årligt i 1. og 3. kvartal. Det blev vedtaget. 

 

10. Meddelelser fra: 

- Elevrådet 

 Elevrådet har været på besøg på rådhuset hvor de har talt om Skottegårdsskolen, dels om 

skolegården og dels om temaugerne. 

 Eleverne i 9. klasserne er utilfredse med, at vandkampen på deres sidste skoledag er blevet 

flyttet til fodboldbanerne. 

(Der er valghandling om søndagen efter sidste skoledag, og der skal stilles valgborde m.m. op, så 

skolen er af forvaltningen blevet bedt om, at alt skal være klart kl.12 om fredagen, så vandkampen 

skal foregå andetsteds, men alt andet på dagen er uændret). 

 

 

- Formanden 

 Har modtaget en klage fra 9. årgangs forældre ang. ændring på sidste skoledag.  

 Velkommen til de to nye skolebestyrelsesmedlemmer 

 Ansættelsesforløbet omkring en ny skoleleder er i gang. 

 

  

 

Medarbejderrepræsentanterne 

 Tværsugen forløb rigtig godt, det er godt at samle de store børn og de små børn.  

 Der blev lavet mange flotte udstillinger 

 Skriftlige prøver er startet i dag. 

 Fagfordelingen er godt i gang 

 8. klasserne er på lejrskole 

 2. PLF forløb arbejder nu med modeller for samarbejde og det fungerer godt 

 SFOen har fokus på den gode tone  
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 Den nye områdeleder har været på besøg og starter d. 1.6.2019. 

 

- Skoleledelsen 

 Vi har haft en konsulent ud for at komme med bud på en forbedret skolegård.  

 Skolen har også behov for at forny Håndværk og design lokalerne, grundet prøvekrav i 2021/2022. 

 Fagfordelingen er gået i gang i dag, og nu skal der arbejdes med at få puslespillet til at gå op. 

Derefter skal skemaønskerne ud, og når det hele er gået op, så skal skemaerne laves. Skemaerne 

skal godkendes på næste skolebestyrelsesmøde. 

 8. klasserne er på lejrskole på Bornholm 

 Ansøgningsfristen for skolelederstillingen er i dag 

 Vores nye områdeleder har været på besøg. Hun har både skoleerfaring og daginstitutionserfaring, 

vi ser meget frem til samarbejdet. 

 Der skal ansættes en ny pædagog i SFOen 

 Alle nye børn er startet i SFOen, og det går vældig godt. Forældrene er gode til at bruge I - portalen 

 SFOens 2. klassebørn tilbydes koloni på ”Solbrinken” i uge 27 i år i stedet for ”Vilde Vulkaner” 

 Pædagogerne har travlt, men de er meget fleksible i modtagelsen af nye børn samtidig med at de 

skal opretholde den daglige pædagogiske drift for resten af børnene. 

 

11. Eventuelt 

-Eva Eilegaard trækker sig som TR for lærerne fra næste skoleår 

-Henstilling om at komme til tiden til skolebestyrelsesmøder og holde tiden 

-ønske om at bringe SFOens kommunikation op på næste skolebestyrelsesmøde 

 

 

 

 


